
Opfølgning – vi har huller i vejen 
og manglende striber 

 
Jeg skrev om Houvej i november under denne overskrift. 

 

Lad os starte med det positive – det har helt klart hjulpet med 

hensyn til hullerne og stregerne ved svingbanerne ved 

Spøttrup Strandvej og Møllemarken er synlige/fine igen. 

 

Der er dog et ”men”. 

 

 
 

Som man kan se på billedet ovenfor (der er taget i går), så er 

der ved at opstå huller igen, der hvor der ikke blev repareret.  

 

 

 

 

 



Jeg er ikke ekspert, dog tror jeg at det ville have været bedre, 

hvis man havde raspet hele området og asfalteret igen og 

derefter have lavet stribearbejdet (der blev færdiggjort inden 
asfalteringen). Som man kan se, er noget af det nye asfalt lagt 

oven på de nye striber….! 

 

 
 

Desuden er der (stadig) store huller på vejen ind til Odder 

(blandt andet ved Boulstrup). Der er risiko for dæk/fælge og 
måske undervogn.  

 



 
 

En anden ting der kan bekymre mig er, at der ofte ligger 

kantpæle på cykelstien og dem der står i hullerne, bærer for 
manges vedkommende præg af at have været væltet uden at 

hoppe op af hullet. Betyder det at biler, lastbiler og busser en 

gang i mellem kommer for tæt på cykelstien? Håber 

sikkerheden er OK uden adskillelsen mellem vej og cykelsti. 
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